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Interpelacje i zapytania radnych 

Radny KAZIMIERZ MAJCHER  

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Panie Panowie Radni, Szanowni Państwo ja mam krótkie 

pytanie do Pana Burmistrza. Skończył się ten sezon zimowy nie widać już śniegu w tej chwili na 

ulicach a zostaje piasek, który był używany przeciwko śliskiej nawierzchni. I chciałbym się zapytać, 

kiedy to będzie ten piasek i te ulice będą czyścić? Już się zaczęło dzisiaj. Tak. Dziękuję bardzo, to tyle. 

Z-ca Burmistrza RADOSŁAW SZUMIEC 

Następne pytanie zadał Pan radny Kazimierz Majcher czyszczenie ulic. To czyszczenie tak jak już Pan 

Burmistrz w trakcie odpowiedział jest już czynione. Troszeczkę opady deszczu utrudniają bo to nie 

jest korzystne zamiatanie tego piasku bo idealnie tak się nie da. Ale już można zauważyć, że ul. 

Lubelska w części została wykonana. Cały zakres przynajmniej, okres przedświąteczny, chcemy zrobić 

od ronda do ronda plus ulica Cicha, czyli te trakty najbardziej uczęszczane. 

 

 


